

Flexible Space

for transporting goods and passengers

- 更經濟
能耗成本僅為傳統柴油貨車的20%
- 更安全
按照歐盟行對標準，專一造汽車，
專家管品質，專業就領先，專心有客戶
- 更便行
政府公共充電設施及商業運營充電設施均可充電
- 更智能
雲端服務，物聯互通 Cloud Service、IOT、人、
車、商機互通



- 本產品適用於以下政府優惠：
- 「新能源運輸基金」及以獲得運輸署核准的電動車輛
 - 電動商用車首次登記稅的新寬免安排

- 快速充電
可於60分鐘充電至80%
(視乎充電裝置而定)
- 超級續航
單次充滿續航里程
可達268公里
- 超強載貨空間
載貨量可達到1000KG
(視乎車輛配置而定)



Oriental Swan Motor Group Limited Warrants each new vehicle for battery components maintenance period shall be effective from the date of first registration of vehicle regular Maintenance: 5 Years or 100,000 KM, whichever comes first. For more details, please refer to warranty information vehicle body, braking system, suspension system, axle, chassis, steering system, electric converting system, air conditioning system and mechanical spare parts Maintenance period shall be effective from the date of first registration of vehicle regular Maintenance : 3 Years or 60,000 KM, whichever comes first. For more details, please refer to warranty information all optional equipment is subject to tax.

東騰車業有限公司為每輛新車提供電力系統及其零部件保養期由政府車輛登記日期起計5年或100,000公里（以較先者為準）並須接受有關條款限制。詳情請參閱車輛保養期資料。電力變換系統、車身、車輛制動系統、車輛懸掛系統、車軸、全車轉向系統及空調系統其零部件保養期由政府車輛登記日期起計3年或60,000公里（以較先者為準），並需受有關細則限制。本公司維修保用計劃不包括因安裝東騰車業有限公司特許防盜系統而導致需要維修，替換零件或其他調整之費用。所有附加設備均需繳付稅款。

Vehicle is pictured in enclosed catalogue may vary from models available in Hong Kong. Product information brochure and leaflet, vehicle structure, pricelist and specification are subject to change without notice.

產品圖片與本港出售之型號若有相異之處，產品宣傳品，車輛規格表，定價如有任何更改恕不另行通知。

Oriental Swan Motor Group Limited
東騰車業有限公司

展銷陳列室：香港新界元朗錦繡花園大道1號首層地下3號舖
展覽陳列室：新界葵青青衣航運路38號



銷售熱線：
2868 2729
9335 8886



EC35 | SERIES



EC35

純電動輕型貨車

PURE ELECTRIC POWER
LIGHT GOODS VEHICLE